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Št. zapisnika: 04/22-24 

Ljubljana, 5. 9. 2022 

Zapisnik 4. redne seje predsedstva JZS 

 

Člani predsedstva: Robert Anžič, Igor Benko, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Matej 

Mihailovski, Klemen Mihalič, Samo Milanič, Lea Pavrič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, 

Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 

 

Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 

 

Seja se je pričela ob 18h. 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 3. seje predsedstva 
3. JZS opravila in realizacija sklepov 
4. Poročila in realizacija sklepov 

4.1. Poročilo predsednika 
4.2. Poročilo tajnika 
4.3. Poročilo blagajnika 
4.4. Poročilo katastra 
4.5. Poročilo JRS 
4.6. Poročilo službe za varstvo jam 
4.7. Poročilo službe za izobraževanje 
4.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
4.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
4.10. Poročilo službe za šport 
4.11. Poročilo službe za jamski turizem 
4.12. Poročila članov predsedstva 

5. Nadzorni odbor 
6. Razno 
 
Ad. 1 
Dnevni red je soglasno sprejet. 

 

Ad. 2 

Predsedstvo je soglasno potrdilo zapisnik 3. seje. Zapisnik 1. seje popravimo tako, da predzadnji 

odstavek blagajnikovega poročila nadomestimo z "Analiza društvenega sklada bo predstavljena na 

naslednjem OZ.". 

 

Sklep 011/22-24: Predsedstvo sprejema zapisnik 3. seje in popravljen zapisnik 1. seje. 



 

Ad. 3 

Nismo obravnavali. 

 

Ad. 4 

Predsednik: 

Bil je pri županu Bovca. Pogovor je tekel o razstavi, vodi jo Bogomir Remškar. Opcija za financiranje je 
, da bi preko razpisa za digitalizacijo pokrili zaposlenega. V igri je tudi vodenje v jamo Srnico; kar bi rad 
uredil še pred sprejemom pravilnika o vodenju po neturističnih jamah. 
 

Sklep 012/22-24: Predsedstvo za razstavo nameni 3.000 €. 

 

Bil je na srečanju NVO pri Robertu Golobu. Naknadno pogovor o digitalizaciji (padli razpis). Na 
MOP/URSZR bomo lobirali za nadomestni denar. Vsako ministrstvo ima zdaj svoje kontakte za NVO. Za 
kontakte na naši strani skrbi Damijan Šinigoj. Sledijo obiski po ministrstvih. 
Pogovor z Lotričem – idejni projekt za Roje. 
 

Tajnik: 

Stanje je normalno. 

 

Blagajnik: 

Stanje: 193.000 € 

Predsedstvu pripada 10 % režijskih stroškov, kar pa se ne izvaja. Večino skupnih stroškov krije JRS. 
Kataster ima trenutno 35 k€ prihodkov in 10 k€ stroškov (oba zneska vključujeta DDV). 
 

Kataster: 

Predlaga delitev: 2,8 k€ predsedstvo, 18 k€ vrednotenje, 7,2 k€ Kataster. 

 

Sklep 013/22-24: Od sredstev katastra dobi 2.800 € predsedstvo, 18.000 € društva - vrednotenje, 

7.2000 € kataster. 

 

Za vrednotenje je upravičenih 18 klubov, 15 jih je vrednotenje oddalo. 

Na Dolenjskem jamarskem taboru je imel predavanje o Spletnem katastru jam JZS. 

Robert Rehar je izrazil željo starih članov, ki bi radi oddali nestandardno gradivo (zapuščino Stojana 

Sancina). Vodja katastra jih prosi, da gradivo pred oddajo spravijo približno v red, ker bodo sicer preveč 

obremenili osebje katastra. 

 

JRS: 

Plačan nov kombi. Imeli so več intervencij. Obeta se recertifikacija enote CaveSAR v Avstriji. 
 
Varstvo jam: 

Ni bilo poročila. 

 

Izobraževalna služba: 

Izplen izpitov je 6 jamarjev in 16 pripravnikov, vsi so izpit opravili. 
Na delavnici za društvene vodje tečajev je bilo cca. 25 udeležencev. Imel je idejo o skupnem plačevanju 
zavarovanja odgovornosti. 



 
Varnostno tehnična služba: 

Brez posebnosti. 

 

Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Ni bilo poročila. 

 
Služba za šport: 

Ni bilo poročila. 

 

Služba za jamski turizem: 

Ni bilo poročila. 

 

Člani predsedstva: 

Komisija za priznanja je dobila novega predsednika. Predsedstvo je sklep soglasno potrdilo. 
 

Sklep 014/22-24: Imenujemo komisijo za priznanja v sestavi Samo Milanič, predsednik, Katarina Kotnik, 

Maks Petrič, Peter Svete, Bogomir Remškar, člani. 

 

Urednik Jamarja je poročal, da ni uporabnih prispevkov in predstavil idejo o dvojni številki. 
Miha Čekada predstavi idejo o več-dnevnem jamarskem kongresu. 
 
Ad. 5 

Izpostavili so projekt Narcis, kjer se bodo zbirali naravovarstveni podatki. 

Miha Čekada je podal poročilo s kongresa v Franciji. 

Pripombe so sicer podajali sproti. 

 

Ad. 6 

Ni bilo razprave. 

 

Seja je bila zaključena okoli 20h. 

 

Zapisnikar: Miha Čekada 


